
Openstaande vragen en antwoorden 

Infroronde begroting 17 oktober 2024 

 

1. Zorgfraude: is er in beeld of er in Lingewaard sprake is van zorgfraude?  
 
Antwoord:  
We trekken grotendeels regionaal op voor wat betreft het signaleren en onderzoeken van 
zorgfraude.  
Zo zijn per 1 juli 2020 de regionale inkoopeisen op het gebied van kwaliteitseisen verhoogd 
en verduidelijkt, is bij de verlening van Beschermd Wonen de Bibob-toets ingevoerd en 
worden er regionaal controles uitgevoerd naar de kwaliteit en rechtmatigheid van de door 
aanbieders geleverde zorg.  
 

2. Jongeren p. 29 aanpak jongeren die thuis zitten. Welke aantallen denken we aan?  
 
Antwoord:  
In het schooljaar 2022 – 2023 ware er in totaal 9 jongeren in de gemeente Lingewaard die 
onder de term ‘thuiszitter’ vallen. In het schooljaar 2021-2022 waren dit er 18. Dit zijn de 
cijfers over het gehele schooljaar, zowel Primair Onderwijs als Voortgezet Onderwijs. Zie ook 
onderstaande tabel uit de gemeentelijke bijlagen bij het jaarverslag van het Regionaal 
Bureau Leerlingzaken Midden-Gelre. 
 
Op leerlingniveau 2022-2023 2021-2022 

Thuiszitters Aantal Aantal 

Absoluut verzuim 0 4 

Langdurig relatief verzuim 5 9 

Vrijstelling 5 onder a 4 5 

Totaal 9 18 

 
Onder thuiszitters vallen jongeren met absoluut verzuim, jongeren met een vrijstelling 5 
onder a (psychische of lichamelijke belemmeringen) en jongeren die langdurig (meer dan vier 
weken) verzuimen. Er zijn nog geen resultaten beschikbaar over het hele afgelopen 
schooljaar 2023-2024. Deze worden eind 2024 verwacht.  
 
In de halfjaar rapportage met peildatum 1 februari 2024 waren er in onze gemeente:  

- 0 leerlingen met een melding absoluut verzuim 
- 1 leerling met een melding langdurig verzuim 
- 0 leerlingen met een vrijstelling vanwege psychische of lichamelijke gronden (art. 5 

onder a Leerplichtwet); 
 

3. p. 46 ontmoetingsruimte scouting Dannenburg: hier zit asbest in. Welke accommodaties 
hebben we nog meer waar asbest in zit?  
 



Antwoord:  
Vanaf 1993 is verkoop en toepassing van asbesthoudende producten verboden. Dit betekent 
dat in gebouwen van voor 1993 mogelijk asbestproducten zijn toegepast. Er is (nog) geen 
wettelijke verplichting om asbesthoudende materialen preventief te verwijderen. 
 
We hebben in 2015 een QuickScan uitgevoerd van panden die op basis van bouwjaar en 
aanwezige materialen waaronder de vezelcement gebonden golfplaten, als asbestverdacht 
zijn aan te merken.  
 
Voor de gebouwen uit de QuickScan is in het MJOP een budget opgenomen voor het 
uitvoeren van een asbestinventarisatie en op een natuurlijk (vervangings-)moment (zal) een 
asbestsanering worden uitgevoerd. Een aantal gebouwen zijn vanuit Projecten inmiddels 
gerenoveerd of gesloopt waarbij asbestsanering heeft plaatsgevonden.  
Daarnaast is een asbestsanering uitgevoerd voor de gebouwen; Brandweer Huissen en de 
naastgelegen voormalige werkplaats, Stallingsloods Dorpstraat Gendt, Dierenverblijf 
Haalderen. 
 

4. Monumenten en archeologie p. 33. Hier zien we een verdubbeling van de kosten. Hoe 
komt dit?  
 
Antwoord: De extra lasten betreffen de inzet van de beleidsmedewerker monumenten en 
archeologie. Voorheen werden de uren van deze medewerker op verschillende posten 
geboekt. Bij de herziening van de urentoerekening hebben we ervoor gekozen om de inzet 
van de beleidsmedewerker duidelijker toe te wijzen aan de kostenplaats monumenten en 
archeologie voor meer inzicht. 
 

5. Pag 51 Uitvoering van plannen: in het 1e bullet wordt gesteld wordt dat 50 woningen later 
worden opgeleverd omdat de procedure daarvoor uitloopt. Vraag: welke 50 woningen 
betreft dit? 
 
Antwoord: Welke woningen dit precies zijn is afhankelijk van het verloop van de procedures 
bij de oplevering van de 245 woningen. Op basis van ervaring weten we immers dat de 
mogelijkheid bestaat dat we ergens wat langer op een uitspraak in beroep moeten wachten. 
Dat quotum is ingeschat op 1/5. De inschatting is nu dat zo’n 200 woningen worden 
opgeleverd vóór 31 december 2025 en 50 wat later.  
 
Of en waartegen volgend jaar een beroep gaat lopen, weten we nu nog niet. Als een 
beroepszaak concreet bekend is, verwerken we die in de tijdplanning. (Zo is bijvoorbeeld de 
opleverdatum bij Ancari vanwege beroep nu op 2026 gezeten en ook realisatie Vleumingen 
West, fase 2 start later en daarmee ook de oplevering van woningen).   
 

6. Wat is het resultaat van de huis aan huis controle mbt de hondenbelasting?  
 
Antwoord: In totaal hebben we in de periode november/december 2023 75 aanmeldingen 
voor hondenbelasting ontvangen.  
Een exact effect van de controle is met deze cijfers moeilijk te geven. Dit komt omdat ook 
reguliere aanmeldingen (niet-controle gerelateerd) in dezelfde periode zijn binnengekomen. 



Wel zagen we het aantal aanmeldingen stijgen voordat de controle van start ging als gevolg 
van berichtgeving in de media. 
 

7. Tijdens de Kadernota 2025 zijn er vragen gesteld over OZB op zonneparken. Toen is er 
geantwoord dat in Lingewaard de opbrengst € 1,243 per paneel opbrengt. 
Hoeveel zonnepanelen liggen er in Lingewaard waar OZB op geheven wordt? 
 
Antwoord: In totaal gaat het om 44098 zonnepanelen.  

 

 

 

 


